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听力课堂,开放式外语学习平台！TingClass.com

There is no doubt that we have made progress as a consequence of this new cap fitting on and  that even if it turns out that we can't keep the containment cap on to completely stop the oil,  it is going on to allow us to capture much more oil and we will see less oil flow into the gulf. We won't be done until we actually know that we've killed the well and that we have a permanent solution in place we will move in that direction but I don't want us to get too far ahead of ourselves.

This is from the UK ambassador to the United States. Sir Nigel Sheinwald saying that, look, the new British government, he stresses NEW, is clear that Megrahi’s release was a mistake. Two interesting things also added to the statement. One, categorically deny there was any kind of a rotten business deal struck between Libya and BP, and the whole prisoner exchange in order that BP could get favorable treatment from Libya on an oil deal, and lastly that this decision was not the British government’s to make but that it was a Scottish Judiciary that decided to release al-Megrahi on compassionate grounds, because he had prostate cancer. 

5000 people arrested with raids across a whole handful of Asian countries involving 10 million dollars of being seized. This is the third such operation that Interpol has presided over connected to betting illegal gambling. Specifically, this time illegal gambling on the Soccer World Cup. In China alone, they carried out 322 raids, they said the amount of bets involved totally more than 53 million dollars, in Malaysia the total amounts of bets involved was 100 million dollars. There were 28 raids in Singapore and in Thailand 186 raids with a total number of arrests of 2894.

We are not perfect, we know that, you know that and phones are not perfect, either, but we want to make it, make all of our users happy. A lot of people have told us that the bumper solves the signal strength problems. We’ve got our bumper case here; we want to get everybody a free case. If you are still not happy, before or after you get the free case, you can bring you iPhone4 back undamaged within 30 days, for a full refund.
毫无疑问，将新的控油帽安置成功之后，我们取得了重大进展，即使结果证明我们该控油帽不能完全阻止石油泄漏，最起码可以让我们收集更多的石油，泄漏入墨西哥湾的石油量将会减少。我们不会提前采取行动，直到我们确定已经封堵了漏油油井，直到永久性的解决方案准备就绪，我们将朝这个方向努力，但是我们不会过分提前行动。

这里来自英国驻美国大使的态度。施恩瓦尔德(Nigel Sheinwald)说，看，英国新政府——他强调的是“新”政府——很清楚，迈格拉希的获释是一个错误决定。但是声明中还有另外有趣的两点。第一，坚决否认利比亚和英国石油公司之间存在不正当的交易，否认释放该囚犯是为了换取英国石油公司获得利比亚的石油合同。最后，该决定不是英国政府的决定，而是苏格兰法官处于同情将其释放，因为迈格拉希患有前列腺癌。

在亚洲几个国家的突袭行动中共逮捕了5,000人，缴获了1000万美元。这是国际刑警组织针对非法赌博组织的第三次类似的行动。而这次是针对世界杯比赛进行赌球。仅在中国，他们就进行了322次突击检查，他们说，涉赌总金额高达5300万美元，仅马来西亚的涉赌总金额就高达1亿美元。新加波进行了28次突袭，泰国186次，共逮捕了2894人。

我们都不是完美的，我们知道这一点，你知道这一点，我们的电话也不是完美的，但是我们希望能做到使我们所有的用户满意。许多人告诉我们，缓冲器可以解决信号强度的问题。我们带来了我们的缓冲盒，我们希望每个人都能免费获得这个盒子。如果在获得这个盒子之前和之后仍然不满意，可以在30天之内将未损坏的iPhone4带回来全额退款。

1.categorically adv.明确地;直截了当地 

例句：She stated categorically that she had no intention of leaving.
      她明确地说她无意离开。

      He has categorically denied being involved in the fraud.
      他断然否认自己涉及这项诈骗。

2.favorable a.有利的,赞许的,良好的
例句：To regain a former favorable position.
      恢复重新获得原来有利的位置收藏

3.compassionate adj.表示怜悯的,有同情心的 

例句：She is a compassionate person.
      她是一个有同情心的人。

4.preside vi.主持（会议、仪式等）；担任（会议）主席 

例句：The city council is presided over by the mayor.
      市政会议由市长主持。

5.refund vt.归还, 退还, 退（款）, 偿付 

例句：We'll refund your money if you aren't satisfied.
      你若不满意, 我们愿意退款给你。

1.There is no doubt that we have made progress as a consequence of this new cap fitting on 
as a consequence of由于..., 因为
2.We won't be done until we actually know that we've killed the well and that we have a permanent solution in place we will move in that direction but I don't want us to get too far ahead of ourselves.
in place在对的位置, 在适当的位置，在工作；准备就绪
例句：They put in place the tools of my new business.
      他们把我干这一新行当所需要的用具安放得井井有条。
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